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Opgemaakt door Linde Gasseling
Aanwezig Commissiegriffier Linde Gasseling

Voorzitter M. van Oosterwijk
De heren P. Jacobs (LRG), J. van Iersel (LRG),  J. 
Hendrickx (CDA), N. de Vries (CDA), T. Snels (Pro Actief 
Goirle), G. van der Put (PvdA), A. van Baal (PvdA), J. 
Swaans (VVD), G. van Ostaden (SP), S. van den Brekel 
(SP), W. Couwenberg (Lijst Couwenberg), J. Swaans 
(VVD)
De dames I. Visser (LRG), M. Immink (Pro Actief Goirle)
Wethouders S. Sperber, S. Verhoeven en J. Van 
Groenendaal
Ambtelijke bijstand dhr. F. van Bree en mw. J. Bolt
Insprekers: mw. van der Steen en dhr. Mallens
Robert Bool, algemeen directeur Diamantgroep

Afwezig Mevrouw P. Sprünken (lijst Couwenberg), P. Schellekens 
(VVD)

Agendapunt 1 Opening en vaststelling agenda

Voorzitter Stelt voor dat agendapunt vier als tweede agendapunt wordt 
behandeld, vanwege een inspreekster. De commissie stemt 
hiermee in.

Wethouder Van 
Groenendaal

Licht toe dat de thuiszorgorganisaties een brief hebben 
toegestuurd naar aanleiding van het plan voor een integrale 
jeugdgezondheidszorg 0-19 jaar. Er wordt naar aanleiding van 
deze brief een reactie verwacht van de GGD en het kan zijn dat 
het college haar voorstel op basis hiervan aanpast. 
Behandeling in deze commissie is dan ook prematuur en stelt 
voor dat eventuele stukken nog naar de commissie worden 
toegezonden en dat behandeling plaatsvindt in de 
raadsvergadering van 1 februari.

Voorzitter Stelt voor om het betreffende raadsvoorstel vanavond niet te 
behandelen. De commissie stemt hiermee in.

De heer De Vries Moet de gemeenteraad dan op 1 februari wel een besluit 
nemen?

Wethouder Van 
Groenendaal

Zegt dat hij daarvan uit gaat. Dit maken we bespreekbaar op 1 
februari in de raad. Het betreft eigenlijk ook geen bevoegdheid 
van de raad.
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Agendapunt 2 Vaststelling verordening leerlingenvervoer 2011

Mevrouw Van 
der Steen

Maakt gebruik van het spreekrecht. (Zie bijlage I onder het 
verslag)

De heer 
Couwenberg

We hebben in de Blaak ook Leonardo onderwijs. Waarom gaan 
uw dochters hier niet naartoe?

Mevrouw Van 
der Steen

De school waar ze nu naar toe gaan, hebben ze toegewezen 
gekregen.

De heer van 
Iersel

Voor zwakker begaafden treffen we wel maatregelen. Voor de 
laatste groep treffen we wel maatregelen. Voor de 
hoogbegaafden moeten we dus ook zorgen.

De heer Van 
Bree

Licht toe dat er een paar kleine fouten in het raadsvoorstel 
waren ontdekt, die inmiddels zijn aangepast. (Zie bijlage II 
onder het verslag)

Mevrouw Visser Stelt dat LRG het een moeilijke situatie vindt. Soms komen 
gevallen van mw. van der Steen voor, anderzijds is de 
vergoeding soms een overbodige luxe. LRG stemt in met het 
raadsvoorstel. Er moet goed worden gekeken naar bijdragen 
naar draagkracht. Zou er niet kunnen worden gekeken naar de 
bedragen die ouders maandelijks bijdragen?

De heer De Vries Het CDA kan instemmen met het raadsvoorstel. Redelijkheid 
en billijkheid moeten centraal staan in het raadsvoorstel. 
Vraagt of kan worden aangegeven welke scholen in Tilburg 
verder verwijderd liggen dan 6 km van Goirle en Riel. Levert 
dat vervolgens ook nog problemen op? Krijgen bijvoorbeeld 
sommigen wel en sommigen niet een vergoeding.

De heer Swaans De formulering omtrent het verzamelinkomen in het 
raadsvoorstel is niet consequent.

De heer 
Couwenberg

Vindt het een goede zaak dat we gaan bezuinigingen. Is voor 
het betalen naar draagkracht. Vindt dat ook hoogbegaafden in 
de verordening moeten worden opgenomen. Meent dat mw. 
Van der Steen haar kinderen toch naar de Leonardoschool in 
de Blaak kan laten gaan.

Mevrouw 
Immink

Stelt dat er in het raadsvoorstel drie argumenten worden 
gegeven om de kilometers aan te passen/te verhogen. De 
reden om ongelijkheid op te heffen vindt ze niet zuiver. Dit kan 
immers ook door het aantal kilometers te verlagen. De 
doelstelling is de kosten naar beneden te brengen. Afgeleide is 
een opheffing van de ongelijkheid. 

Wethouder Van De drie argumenten moeten in proportie gezien worden. 
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Groenendaal Ongelijkheid opheffen is geen reden op zichzelf. 
Stelt dat er precedenten worden geschept als we met mw. Van 
der Steen rekening houden. 
Er is al nauwkeurig gekeken naar bijdragen naar draagkracht. 
In het raadsvoorstel behoort in de verordening onder L 
het begrip vastgestelde gecorrigeerde 
verzamelinkomen te worden vervangen door het begrip 
verzamelinkomen.

De heer Van 
Bree

Wanneer scholen in Tilburg meer dan 6 km van Riel en Goirle 
vandaan liggen, dan heb je recht op leerlingenvervoer. Het is 
dus niet het geval dat sommigen wel recht hebben op een 
vergoeding en sommigen niet. 
Betreft het opnemen van hoogbegaafden in de verordening. De 
landelijke wetgeving voorziet hier niet in; Leonardo onderwijs 
wordt niet in de wetten genoemd. Je kunt niet zomaar een 
soort school toevoegen, aangezien het een limitatieve lijst is. 
Wil je iets hier aan veranderen, dan moet je in Den Haag zijn. 
De raad kan wel zelf een algemene regeling maken die het 
vervoer voor Leonardo onderwijs wel vergoed.

Voorzitter De heer Couwenberg heeft een oproep gedaan. Er is 
aangegeven dat het wettelijk niet mogelijk is. De raad kan dus 
wel een algemene regeling opstellen. 

De heer Van 
Baal

De PvdA stemt in met raadsvoorstel. Kan het college in deze 
situatie geen beroep doen op artikel 28 en 29 van de 
verordening? 

De heer Van den 
Brekel

Het is mogelijk dat er meerdere gemeenten zijn, die hier mee 
zitten. Het is mogelijk een idee om via de VNG een oproep te 
doen in Den Haag. 

De heer Van 
Iersel

LRG is het eens met de verordening. Met geloof heb je een 
keuze of je naar een bepaalde school gaat. Bij 
hoogbegaafdheid kies je er niet voor. Sluit zich aan bij dhr. Van 
Baal.

De heer De Vries Het staatje en de tekst in het raadsvoorstel komen niet 
overeen.
Vindt artikel 31 en 32 moeilijke artikelen. Waarom kunnen we 
de verordening gewoon niet in laten gaan bij aanvang van het 
nieuwe schooljaar 2011/2012?

Wethouder Van 
Groenendaal

Het college kan in deze situatie geen beroep doen op artikel 28 
en 29. De raad kan met een initiatiefvoorstel komen. 
Er wordt contact opgenomen met andere gemeenten 
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omtrent de problematiek van hoogbegaafdheid op te 
nemen in de verordening leerlingenvervoer. 
Het staatje geeft de juist weergave.

De heer Van 
Bree

Er zijn overgangsregels nodig en hier voorzien artikel 31 en 32 
in.

De heer Van 
Baal

Is van mening dat artikel 28 en 29 wel kunnen worden 
toegepast. Zegt met een initiatiefvoorstel te komen bij 
behandeling in de raad. 

Wethouder Van 
Groenendaal

Zegt toe te onderzoeken of artikel 28 en 29 uitkomst 
bieden voor hoogbegaafde kinderen. 

Voorzitter Concludeert dat het stuk zal worden doorgeleid als B-stuk.

Agendapunt 3 (Meerjaren-)begroting en strategieplan Diamantgroep

De heer Bool Zegt dat de commissie een strategieplan en de begroting heeft 
ontvangen. Geeft aan dat het ook lastige tijden zijn voor 
Diamantgroep. Staan op de rand van publieke crisis. Daar 
hebben we een plan voor geschreven. We proberen meer 
opbrengsten te generen en minder kosten. Er wordt gepoogd 
om zoveel mogelijk mensen een plek te bezorgen bij een 
reguliere werkgever. De wet beloont dit ook. Als er afbouw 
plaatsvindt van functies, vindt dat in de staf plaats. Afgelopen 
jaren hebben we ook goede jaren gehad. Het 
weerstandsvermogen is gegroeid en deze wordt dan nu ook 
aangesproken, waardoor we geen beroep hoeven te doen op 
de deelnemende gemeenten. Hopen in 2012 weer aan de 
positieve kant van de streep te gaan zitten. 

De heer 
Couwenberg

Hoe verhoudt uw statement dat het beter gaat zich tot 
aanstaande bezuinigingen van rijkswege?

De heer De Vries Sommige mensen zijn aangewezen op beschutte werkplekken. 
Deze beschutte werkplekken worden beperkt. Hoe wordt er 
met de mensen omgegaan die hier behoefte aan hebben? Wat 
zijn de resultaten van de onderzoekspilot?

Mevrouw Visser Is onder de indruk van de passie van leidinggevenden gezien 
tijdens het werkbezoek. Er is sprake van hoge kwaliteit. Geeft 
een compliment voor het budget-neutraal werken. 
Vraagt naar de situatie omtrent La Poubelle. Wat zijn de 
gevolgen hieromtrent voor de Diamantgroep?

De heer Bool De gemeentelijke bijdrage was een afspraak van 4 jaar 
geleden bij het bereiken van het plafond van het 
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weerstandsvermogen. Die afspraak komen we na. 
Wanneer twintig functies vervallen, betekent dat niet per se 
dat twintig mensen gedwongen worden ontslagen. Functies 
kunnen ook niet worden gecontinueerd naar aanleiding van 
pensioen of mensen die ergens anders gaan werken. 
Staatssecretaris De Krom heeft nadere informatie toegezegd. 
We hebben de eerste tranche gehad, maar er hangt nog meer 
in de lucht. We hopen dat het op een goede, gefaseerde 
manier gebeurd. Dat kan nog eventueel tot aanpassingen 
leiden.
Beschutte werkplaatsen blijven bestaan, echter niet in huidige 
systematiek. We blijven dus beschutte werkplekken aanbieden. 
Achilleshiel is bereidheid van reguliere werkgevers om mensen 
met een beperking in hun bedrijf op te nemen. 
De pilot is vorig jaar gestart. Daarbij kijken we of het moeilijk is 
om mensen direct te plaatsen bij reguliere werkgevers. 
Zal complimenten van mw. Visser doorgeven.
Situatie La Poubelle:  er worden structurele verliezen voorzien 
en Tilburg vraagt of La Poubelle kan worden aangesloten bij de 
Diamantgroep. Dit wordt in de commissie en de raad 
besproken in Tilburg. Diamantgroep staat hier positief 
tegenover. 

De heer De Vries Moet 5 miljoen structureel worden opgevangen. 
Opvangmaatregelen lijken logisch. Zijn ze taakstellend of 
concreet ingevuld?

De heer Swaans Bij gemeenschappelijke regelingen is de beheersbaarheid van 
de financiën moeilijk. Krijgen de gemeenten periodiek inzage 
in cijfermateriaal?

Wethouder 
Sperber

We hebben periodieke overleggen met Diamantgroep, dan 
worden de financiën ook besproken. 

De heer Bool Er is een gedetailleerd plan hoe de bezuinigingen worden 
behaald. Van die 5 miljoen werd al vorig jaar op een deel 
geanticipeerd. 

Voorzitter Concludeert dat het stuk zal worden doorgeleid als A-stuk.

Agendapunt 4 Renovatie sportparken Van den Wildenberg en De Krim

De heer Mallens Maakt gebruik van het spreekrecht. (Zie bijlage III onder het 
verslag) 

De heer Probeert de aantijgingen van dhr. Mallens te weerleggen.
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Hendrickx
De heer Swaans Probeert de aantijgingen van dhr. Mallens te weerleggen.
De heer Snels In dekkingsvoorstel wordt een aantal aannames gedaan. Is 

men van plan structureel 20.000 euro te korten op verkeer en 
vervoer?
Wat kunnen we niet doen op basis van dit projectinitiatief waar 
de sportverenigingen wel op hadden gehoopt? Is gekeken naar 
publiek-private samenwerking?
De woningmarkt trekt weer aan volgens het nieuws. Hoe 
kunnen we een claim leggen op pot voor starterswoningen 
terwijl deze voor een ander doel bestemd is?
Wat is bij de renovatie de toegevoegde waarde voor de 
sporters?

De heer Van der 
Put

Er moet snel tot uitvoering worden gekomen. Er is sprake van 
een groot probleem: budgetschending van de raad door 
voorstel college. Er wordt gevraagd om een blanco cheque van 
2,5 miljoen euro op basis van een afwezig plan. Alle 
onderbouwing ontbreekt. Vraag om een reactie van CDA en 
VVD. 
PvdA heeft ook grote moeite met dekking van het sportpark, 
zoals dhr. Snels. 
Gemeente moet eerst beleid formuleren omtrent 
weerstandsvermogen. 
Zijn de onderzoekskosten al ten koste van het grondbedrijf 
gebracht? Hebben we 20% van het gehele budget nodig om 
een plan te maken? Een half miljoen is veel geld voor alleen 
maar een planning. Stelt dat het voorstel niet naar de raad 
kan.

De heer Van 
Ostaden

Schrikt van hoogte voorbereidingskrediet en vraagt of de 
onderzoeken niet zelf door de gemeente kunnen worden 
uitgevoerd. 

De heer 
Couwenberg

Er is al lang niets gedaan aan het sportpark. Er zijn in een 
eerdere fase hogere bedragen genoemd. Dit bedrag is het 
begin. Al die onderzoeken moeten niet plaatsvinden, maar er 
moet meteen met renovatie worden gestart. 

De heer Swaans Dhr. Van der Put vraagt om een reactie van de VVD. Als je snel 
aan de gang moet, moet je geld ter beschikking hebben. Er 
moet worden gekeken naar aanleiding van het bedrag dat we 
beschikbaar hebben, wat er gerenoveerd kan worden. 
De VVD heeft gezegd dat 500.000 euro voorbereidingskrediet 
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teveel is. Zoveel mogelijk moet rechtstreeks naar de 
sportparken gaan. 
VVD is opgevallen dat er op p.3 gesproken wordt van een 
onderhoudsplan. In de begroting 2011 stond hier een bedrag 
voor van 225.000 euro. In de tekst staat geschreven dat de 
onderhoudskosten niet meer mogen gaan kosten dan 225.000 
euro. Verderop wordt gesteld dat moet worden gekeken naar 
dat wat onderhoud nodig heeft en welke kosten hieraan 
gebonden zijn. Dit staat haaks op elkaar. 
Hoe staat het met Tennisvereniging Riel?

De heer Van der 
Put

Het college moet inderdaad snel aan de slag, maar wanneer er 
ja wordt gezegd tegen 2,5 miljoen, kunnen we niet meer 
oordelen over de inhoud.

De heer Swaans Vindt dat men vertrouwen moet hebben in het college.  
De heer Van der 
Put

Zegt dat de raad budgethouder is. Moeten niet zomaar 
vertrouwen op college. Wij moeten sturen op inhoud en 
kwaliteit. 

Wethouder 
Verhoeven

Dhr. Van der Put heeft gelijk. Het college is te gretig geweest 
en wil dan ook het voorstel aanpassen. We willen wel vragen 
om het voorbereidingskrediet ter beschikking te stellen. De 
plannen willen we nog nader uit werken.

De heer 
Hendrickx

Bestrijdt dat het CDA ten tijde van de verkiezingen beloftes 
heeft gedaan betreft de bedragen voor de renovatie. 
CDA is in algemene zin tevreden met het raadsvoorstel en wil 
het college dan ook complimenteren. Het CDA wilt voortvarend 
en snel aan de slag. 
Heeft een aantal vragen: Voor welke activiteiten wordt het 
voorbereidingskrediet getroffen en kunnen deze gespecificeerd 
worden?
Vraagt aan de raad: CDA vindt 250.000 voldoende als 
voorbereidingskrediet, u ook? 
Er is een prominente rol weggelegd voor strategische 
ruimtereservering voor basisschool de Kameleon. Vierde 
projectresultaat is voorwaardenscheppend voor eerste drie 
projectresultaten. Is de commissie het ermee eens dat het 
vierde projectresultaat betreffende de strategische 
ruimtereservering voor basisschool de Kameleon uit het 
raadsvoorstel moet worden gelicht en voorafgaand hieraan 
over de noodzaak en locatie voor nieuwbouw een besluit moet 
worden genomen?  
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De heer Van 
Iersel

We moeten een zo optimaal mogelijke renovatie laten 
plaatsen. Vindt dat het voorbereidingskrediet erg hoog is. Hoe 
verlopen de contacten met de clubs? Hoe staat het met de 
zelfredzaamheid? Kunnen clubs met bepaalde budgetten niet 
veel zelf doen?
LRG wil verduidelijking met betrekking tot de gelden die 
vrijkomen door middel van het iDOP.

Wethouder 
Verhoeven

We vragen nu de raad in te stemmen met de wijze van 
financiering. Te zijner tijd  worden 2,5 miljoen ten behoeve van 
de sportpark Van den Wildenberg en een bedrag van 202.400 
euro ten behoeve van sportpark De Krim beschikbaar gesteld. 
Ten behoeve van de uitvoering van de voorbereidende 
werkzaamheden, zoals beschreven in het projectinitiatief, een 
voorbereidingskrediet beschikbaar te stellen van 500.000 euro. 
Dus het eerste moet nog wel onderbouwd worden met een 
projectplan, maar u geeft ons wel de ruimte om eraan te 
binnen. 
Richting inspreker dhr. Mallens: VOAB heeft in ieder geval recht 
op adequate velden. PPS-constructie gaan we nader 
onderzoeken. We gaan samen met de clubs optrekken. Hoopt 
dat de clubs oog hebben voor mogelijkheden en 
onmogelijkheden van de gemeente.
Gezien het beperkte budget zou het zonde zijn om geld uit te 
geven wat beter ergens anders naar toe had kunnen gaan. We 
moeten geen desinvesteringen doen. 
Betreft het voorbereidingskrediet van 500.000 euro: Het is een 
groot bedrag, maar het behoedt ons ook voor 
desinvesteringen. Een standaard vuistregel is toegepast om tot 
de hoogte van het bedrag te komen. De technische staat van 
de velden moet in relatie worden gebracht met de technische 
staat van de accommodaties. We moeten weten hoe het 
meerjaren onderhoudsplan eruit gaat zien en daar rekening 
mee houden. Tevens moet er onderzoek plaatsvinden naar btw 
mogelijkheden en onmogelijkheden. Willen onderzoeken of 
clubs met budgetten aan de slag kunnen gaan en hoe dit 
juridisch in elkaar steekt.
Het gehele renovatieplan moet worden opgesteld. We gaan uit 
van voorbereidingskosten van 20%. We gaan gebruik maken 
van expertise Tilburg. 
Tennisvereniging Riel is een apart traject. (Zie 
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toezeggingenlijst) 
Betreft de Kameleon: we zijn ervan overtuigd dat we voor het 
renovatieplan duidelijk hebben, wat we met de Kameleon 
willen. Zou kunnen dat wanneer de Kameleon bestaansrecht 
heeft, er een kansen liggen voor leerlingen en 
sportverenigingen. Dat moeten we van tevoren weten. 
Willen optimaal sportpark binnen mogelijkheden die we 
hebben. Contacten met clubs verlopen bijzonder goed. 
Wij rekenen ook op zelfredzaamheid van clubs en kijken naar 
de mogelijke constructies. 

Wethouder Van 
Groenendaal

iDOP-gelden. Als er in totaal 202.000 euro wordt uitgegeven, 
dan is ongeveer 70.000 euro subsidie daar onderdeel van.

De heer Van 
Iersel

Het is misschien mogelijk dat de kleedkamers op de school een 
dubbele functie hebben. Waarom wordt de ruimte niet door de 
clubs gedeeld? 
De Kameleon moet integraal worden meegenomen.

De heer 
Hendrickx

We hebben een aantal argumenten voor de hoogte van het 
voorbereidingskrediet gehoord. CDA is van mening dat dat 
gehalveerd kan worden tot 250.000 euro.

De heer Swaans Sluit zich aan bij het voorstel CDA omtrent het 
voorbereidingskrediet. 
Kameleon kan volgens VVD in het raadsvoorstel worden 
meegenomen. 
Geen antwoord gekregen op vraag omtrent de 
onderhoudskosten. Vraagt of de onderhoudskosten mogelijk 
niet naar beneden kunnen.

De heer 
Couwenberg

Startersgelden moeten niet voor sportpark gebruikt worden, 
maar gelden uit het grondbedrijf. Vindt de 2,5 miljoen die 
college vraagt, maar mager. Zo komen we van de regen in de 
drup. Vindt het aan de magere kant dat er pas in 2012 wordt 
begonnen. Een voorbereidingskrediet is niet benodigd. 
Zelfredzaamheid hebben de clubs altijd gehanteerd. 

De heer Van 
Baal

Tegen aanwenden SVN-gelden voor dit doel. De Kameleon kan 
integraal worden meegenomen worden in dit thema. Vindt het 
voorbereidingskrediet te hoog. Het bedrag wordt niet sluitend 
onderbouwd. Kom met een goed onderbouwd plan en zeg dan 
wat het kost.

De heer Snels Is van de oplossingen en niet van de grote plannen. De jeugd 
moet worden beziggehouden. Nieuwe velden moeten worden 
aangelegd. Onderzoeken zijn niet nodig. Samen met clubs 
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nieuwe kunstgrasvelden laten aanleggen.
Wethouder 
Verhoeven

SVN-gelden gebruiken: als we deze niet gebruiken, dan moeten 
we 500.000 euro in de begroting bezuinigen. Het is een soort 
lening tegen 0,6% rente. Geld dat we geven aan starters, komt 
binnen 5 jaar weer terug. Zullen hier niet onverantwoord mee 
om gaan. Willen zo min mogelijk uitgeven aan voorbereiding 
en zoveel mogelijk investeren. Heeft van de commissie geen 
onderbouwing gezien waarom budget gehalveerd zou moeten 
worden. 
Betreft tegenstrijdigheden omtrent de onderhoudskosten: wij 
gaan uit van 225.000 euro en dat de kosten niet meer mogen 
worden. 
Voorbereidingskrediet is misschien hoog, maar we moeten in 
de juiste dingen investeren. Betreft de vraag van dhr. Snels: uit 
het financieel tussenbericht is gebleken dat budget verkeer en 
voervoer structureel met 20.000 euro naar beneden kan.

Voorzitter Concludeert dat het besluit wordt aangepast zoals door 
wethouder Verhoeven aangegeven en dat het stuk zal 
worden doorgeleid als B-stuk. Concludeert eveneens dat CDA 
mogelijkerwijs met een amendement komt inzake het 
voorbereidingskrediet.

Agendapunt 5 Verordening langdurigsheidstoeslag 2011

Voorzitter Bij de begroting is een motie aangenomen en het 
raadsvoorstel voorziet hierin. Concludeert dat het stuk zal 
worden doorgeleid als A-stuk.

Agendapunt 6 Integrale Jeugdgezondheidszorg 0-19 jaar

Voorzitter Zegt dat zoals in het begin van de commissie is afgesproken, 
behandeling van dit stuk in deze commissie vervalt.

Agendapunt 7 Stand van zaken Olleke Bolleke

De heer Van den 
Brekel

Gemeente mag geen ongelijke voorwaarden stellen bij 
kinderopvangorganisaties. Geldt dit ook niet voor de 
Avonturiers?
SP vindt dat gemeente voor Olleke Bolleke door het vuur moet 
gaan. Olleke Bolleke moet in stand worden gehouden.
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Mevrouw 
Immink

Is benieuwd naar de huidige stand van zaken. Vraagt zich af 
waarom andere overnames wel zo makkelijk zijn gelukt. Kan 
het zijn dat de schulden en tekorten die er toen al waren niet 
zijn doorberekend naar de eerste overnamepartners en deze 
zijn blijven haken bij de laatste partij, Olleke Bolleke? 

De heer Van 
Iersel

Zou de Avonturiers het gebouw van Olleke Bolleke overkopen? 
Raar dat gemeente bal terugrolt naar SPGR. Gemeente heeft 
zelf stichting opgericht en heeft daarmee de eerste 
verantwoordelijkheid. Voormalig wethouder heeft z’n rug niet 
gerecht. De Avonturiers komt z’n afspraken niet na.

De heer 
Hendrickx

Waaruit blijkt de belangrijke rol van de Avonturiers en welke 
ontwikkelingen van Olleke Bolleke zijn te danken aan inbreng 
van de Avonturiers? Vraagt of de wethouder het met het CDA 
eens is dat de Avonturiers de gemeentelijke brede school visie 
niet onderschrijft? En wat voor consequenties verbindt de 
gemeente hieraan?
P. 5, 4e alinea: ‘De SPGR verwijst de Avonturiers uiteindelijk 
door naar gemeente.’ De aanleiding en de specifieke aard van 
de doorverwijzing blijken niet uit de raadsinformatie. Is er 
sprake geweest van een ‘afwijzing’ omdat met de Avonturiers 
niet tot overeenstemming te komen was over de overname 
van Olleke Bolleke? Hiermee zou tevens voldaan zijn aan een 
juridische voorwaarde omschreven door mr. de Hommel.
BDO twijfelt of de SGPR de Avonturiers buiten spel kan zetten. 
Wat zijn de redenen voor twijfel bij de afdeling BDO over de 
bevoegdheid van de SPGR? Kennelijk vindt de wethouder het 
acceptabel dat de Avonturiers andere normen aanlegt voor de 
gemeente dan de normen gesteld aan Humanitas en Kober en 
verbindt hieraan geen consequenties.
In de raadsinformatie gaat het om een ‘liquiditeitenoverzicht’ 
en niet ‘liquidatieoverzicht’. Waardoor ontstaat het verschil 
van 25.000 euro en 72.196 euro tussen het overzicht van de 
SPGR en de gemeente? Als deelname van de Avonturiers in de 
brede school Frankische Driehoek inderdaad in beton gegoten 
is en in de wetenschap dat het onwenselijk is dat er meer dan 
1 kinderopvangorganisatie in een brede school actief is, 
waarom wordt de SPGR dan telkenmale teruggestuurd om tot 
een oplossing te komen met andere partijen?

De heer Swaans VVD vindt het hele gebeuren een vervelende aangelegenheid. 
Lijkt ons een discussie tussen partijen waarbij het gemeentelijk 
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apparaat een beperkte rol heeft. De subsidie is overeind 
gebleven en de verliezen neemt de gemeente niet op zich. 

De heer 
Couwenberg

We worden maar niet wijzer. Hoopt dat de gemeente over 2 
weken tot een goed besluit komt, zodat deze materie kan 
worden afgesloten. 

De heer Van 
Groenendaal

Het is een moeilijke kwestie waarvoor een oplossing moet 
komen. Wat is de huidige stand van zaken: de SPGR heeft 
uitstel van betaling tot 31 januari en 24 januari gaan we 
rond de tafel en dan horen we hoe de huidige 
onderhandelingen lopen. Dit zal teruggekoppeld 
worden naar de commissie. Ook wanneer ander 
informatie bekend is.

Mevrouw Bolt Betreft behandelen met gelijke normen: dit is met name 
genoemd door de advocaat genoemd met betrekking tot 
subsidieverlening. Iedere aanvrager moet dezelfde hoogte 
subsidie krijgen. Vanuit de Avonturiers is gevraagd dat 
wanneer er een tekort is bij overname, dat de gemeente dat 
op zich zou nemen. Dit heeft de het college afgewezen. Ook bij 
Humanitas heeft het college afwijzend gereageerd op een 
verzoek tot verliescompensatie. 
Vraagt de Avonturiers om een andere behandeling bij de 
gemeente doordat zij steeds voorwaarden stelt om tot 
overeenkomst te komen? Het klopt dat de Avonturiers vraagt 
om extra geld. Andere organisaties zien meer kansen om 
inkomsten te verwerven vanuit de combinatie van 
peuterspeelzaal en kinderopvang, doordat zij ruimtes 
efficiënter kunnen gebruiken. 
De schuld is vooral ontstaan in 2010 door teruggang aantal 
kinderen Olleke Bolleke. Het is niet zo dat andere 
peuterspeelzalen met grotere schulden zaten en dat deze zijn 
achtergebleven bij SPGR.
Het gebouw zou niet verkocht worden, maar de exploitatie. 
Gebouw is in eigendom van de gemeente. 
Stichtingsbestuur is niet door gemeente opgericht, wel op 
initiatief van de gemeente.  Alleen is door gemeente een 
bemiddelende rol gespeeld voor de bestuursleden.
In 2006 is de intentieovereenkomst gesloten. Nu de 
samenwerking er niet is, kunnen we ook geen ontwikkelingen 
noemen bij Olleke Bolleke die aan de Avonturiers zijn te 
danken.
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De analyse van de koopoverkomst gaat vooral om de zakelijke 
kant van de overname Olleke Bolleke. Gaat niet over 
onderschrijven van de brede school visie. We gaan ervan uit 
dat ze door ondertekening zich wel aansluiten bij de visie. 
Waarom heeft de SPGR de Avonturiers doorverwezen naar de 
gemeente? Dat is omdat de Avonturiers vroeg om eventuele 
tekorten gecompenseerd te krijgen en het is aan de gemeente 
om daarop te reageren.
Het lastige van het advies van de advocaat is, dat hij in het 
midden laat wanneer de gemeente aan de 
inspanningsverplichting heeft voldaan. 
Betreft de twijfels van BDO over de bevoegdheid van de SPGR. 
De gemeente stelt beleid vast en in dit geval dat kinderopvang 
en peuterspeelzaal door 1 organisatie wordt gedaan. Wat zijn 
de consequenties wanneer de overname door de Avonturiers 
niet lukt en wat is dan de bevoegdheid van de SPGR? Dat is de 
vraag die we hebben voorgelegd en BDO heeft gezegd dat het 
verstandig is om hierover informatie bij de advocaat in te 
winnen.
Bij het liquiditeitenoverzicht hebben we inderdaad het 
verkeerde woord gebruikt. Er ontstaat een verschil in bedragen 
doordat in 2010 de SPGR voor alle peuterspeelzalen alle 
subsidies voor de peuterspeelzalen heeft ontvangen. Dit is met 
name gebruikt voor Olleke Bolleke. Het is de vraag of de SPGR 
het recht heeft om dit te gebruiken. 
Betreft het in beton gegoten zijn van de afspraak met de 
Avonturiers en de risico op een schadeclaim. Waarom worden 
dan toch andere organisaties benaderd? Het kan zijn dat er 
geen concurrentiepositie ontstaat in de brede school. Het 
hanteren van 1 aanbieder zou eventueel moeten worden 
losgelaten. 

Wethouder Van 
Groenendaal

Door tekenen van de intentieovereenkomst gingen we ervan 
uit dat de Avonturiers de brede school visie onderschrijft. De 
Avonturiers is een kernpartner van de brede school en maakt 
deel uit van het bestuur stichting brede scholen. 

De heer 
Hendrickx

Peuterspeelzaalwerk is nooit budgetneutraal te voeren. Dan 
zou die ene partij daar op eigen kosten altijd verlies blijven 
draaien. 
Wat blijft: er kan niet met de Avonturiers tot afspraken worden 
gekomen over overname. CDA vindt dat we moeten gaan 
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overwegen dat we afscheid gaan nemen van de Avonturiers 
binnen de brede school. 

De heer Van 
Iersel

Essentiële vraag: kiezen we voor de Avonturiers die uit is op 
geld of voor Olleke Bolleke die er voor het kind is? LRG kiest 
voor Olleke Bolleke.

Mevrouw 
Immink

We willen alle mogelijkheden goed afwegen, maar denkt niet 
dat de Avonturiers buiten brede school de Frankische Driehoek 
kan worden gehouden, maar wel mogelijk buiten de overname 
van Olleke Bolleke. 

Voorzitter Wethouder Van Groenendaal heeft met de SPGR 24 januari 
overleg en zal hiervan de resultaten terugkoppelen. Op basis 
hiervan zal worden gekeken of nieuwe agendering nodig is.  

Agendapunt 8 Verslag commissie Welzijn van dinsdag 23 november 
2010

Voorzitter Licht toe dat wijzigingen op vraag van dhr. Hendrickx zijn 
doorgevoerd. Concludeert dat het verslag wordt vastgesteld, 
na uitblijven van andere opmerkingen.

Wethouder Van 
Groenendaal

Er is contact geweest met de notaris omtrent de situatie van 
tennisvereniging Riel en de gemeente ontvangt waarschijnlijk 
komende week zijn advies.

Agendapunt 9 Inlichtingen van het college van burgemeester en 
wethouders

Wethouder 
Sperber

Beantwoordt de vraag van dhr. Snels over het grote 
waterverbruik door het Jan van Besouw.

Agendapunt 10 Vragen aan het college van burgemeester en 
wethouders

Voorzitter Wordt geen gebruik van gemaakt. 

Agendapunt 11 Rondvraag

Voorzitter Doet een oproep om deel te nemen aan het werkbezoek van 
stichting Jong. Vraagt de deelnemers zich aan te melden bij de 
commissiegriffier.

De heer De Vries Betreft het afgevoerde agendapunt: wil de wethouder 
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meegeven om vast te houden aan de integratie van de 
jeugdgezondheidszorg en ook de absolute en minimale 
randvoorwaarden van budgettaire neutraliteit. 
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De voorzitter sluit de vergadering af om 22.45 uur.

Aldus vastgesteld door de commissie Welzijn van de gemeente Goirle in haar 
vergadering van 15 februari 2011.

M. van Oosterwijk L. Gasseling
de voorzitter  de 
commissiegriffier
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Datum 
raad - 
commissi
e

Wat Wie Uiterste 
afdoeningsdatu
m

Feitelijke 
Afdoeningsdatu
m

Wijze afdoening

29-jun-10 De commissie wordt over het verloop van de kwestie omtrent de 
renovatie van de tennisvereniging Riel op de hoogte gehouden

Wethouder Van 
Groenendaal

Nog onbekend; 
afhankelijk van 
uitkomst overleg met 
notaris

 Tennisvereniging Riel en de 
gemeente Goirle zijn samen naar 
de notaris geweest om 
inlichtingen in te winnen over de 
erfpachtsakte. De notaris vraagt 
om nader onderzoek, voordat hij 
uitspraken kan doen. Nader 
onderzoek heeft plaatsgevonden 
en een nieuwe afspraak met de 
notaris staat gepland. 

29-jun-10 Volgende beleidsnota van de GGD wordt in de commissie behandeld Voorzitter Voorjaar 2011   
14-sep-10 Er zal binnen twee weken een oplossing zijn gevonden voor de 

problematiek rondom de peuterspeelzalen en de commissie zal 
hierover een raadsinformatiebrief ontvangen. 

Wethouder Van 
Groenendaal

Binnen twee weken  28-09-2010 Het college heeft besloten niet bij 
te dragen in de liquiditatiekosten 
van Olleke Bolleke. De commissie 
en de raad is hier per brief d.d. 
28-09-10 over geïnformeerd.

11 januari 
2011

In het raadsvoorstel ‘vaststelling verordening leerlingenvervoer’ 
behoort onder L het begrip ‘vastgestelde gecorrigeerde 
verzamelinkomen’ te worden vervangen door het begrip 
‘verzamelinkomen’.

Wethouder Van 
Groenendaal

 Bij raadsvoorstel 21-01-2011 Via aanpassing concept-
raadsvoorstel. (op pagina 4)

11 januari 
2011

Er wordt contact gezocht met andere gemeenten omtrent de 
problematiek van hoogbegaafdheid op te nemen in de verordening 
leerlingenvervoer. 

Wethouder  Van 
Groenendaal

Correspondentie met de VNG 
geeft geen eenduidig antwoord. 
Ook is er contact geweest met 
andere gemeenten. In de 
commissie komt de wethouder 
hier op terug.
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Datum 
raad - 
commissi
e

Wat Wie Uiterste 
afdoeningsdatu
m

Feitelijke 
Afdoeningsdatu
m

Wijze afdoening

Er is ook aanvullend materiaal 
met jurisprudentie.

11 januari 
2011

Er wordt onderzocht of artikel 28 en 29 uitkomst bieden voor 
hoogbegaafde kinderen.

Wethouder Van 
Groenendaal

Dit is wettelijk niet mogelijk. 
Meegedeeld in de 
raadsvergadering van 1 februari.

11 januari 
2011

Het raadsvoorstel renovatie sportparken Van den Wildenberg en De 
Krim wordt aangepast.

Wethouder 
Verhoeven

Bij raadsvoorstel 21-01-2011 Via aanpassing raadsvoorstel.

11 januari 
2011

De commissie wordt op de hoogte gebracht van de resultaten van de 
bespreking met de SPGR op 24 januari 2011 en eventueel verdere 
relevante informatie

Wethouder Van 
Groenendaal

Begin februari 2011 27-01-2011 De commissie en de raad heeft op 
27-01-2011 raadsinformatie 
ontvangen.
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BIJLAGE I
Vraagstelling:
Geachte meneer/mevrouw,
Ik wil graag mijn probleem onder de aandacht brengen van de gemeenteraad.
Mijn kinderen gaan sinds februari naar de Jenaplan-basisschool de Mussenacker te 
Udenhout. Echter volgt mijn dochter geen Jenaplan-onderwijs, maar Leonardo-
onderwijs, want mijn dochters zijn vanwege hun hoogbegaafdheid aangewezen op 
onderwijs met een op de hoogbegaafdheid gerichte orthopedagogische en 
orthodidactische benadering. Alleen dan zijn zij in staat om op school een 
ononderbroken ontwikkelingsproces te doorlopen. Gebleken is dat de gewone 
basisschool niet aan die voorwaarde kan voldoen. Dit gaat ten koste van het 
welbevinden van mijn dochters op school, en heeft en had reeds onacceptabele 
negatieve gevolgen voor het welzijn en de ontwikkeling van mijn dochters. De 
negatieve gevolgen bestaan o.a. uit het feit dat mijn oudste een onderpresteerder is 
wat zij zwart op wit heeft laten zien en mondeling heeft aangegeven bij mij en de 
remidial teacher. Bij mijn jongste is een negatief gevolg dat zij reeds een klas heeft 
overgeslagen, maar op een reguliere school, ondanks extra werk en een plusklas, 
nogmaals een klas zou moeten overslaan, waardoor zij 9 is als zij klaar is met het 
basisonderwijs. Deskundigen (psychologen van het Bureau Speciaal Onderwijs te 
Tilburg) kunnen deze gevolgen bevestigen. De frustraties van mijn kinderen die ook 
bij de gevolgen horen, zijn onacceptabel.
Zo’n 3% van de mensen is hoogbegaafd, dit betekent dat er in alle klassen 
gemiddeld ca. 1 hoogbegaafd kind is. Voor deze kinderen is het Leonardo-onderwijs 
hard nodig. In september 2007 is het Leonardo-onderwijs in Venlo begonnen. In de 
volgende jaren is het Leonardo-onderwijs als paddestoelen uit de grond geschoten. 
De komende jaren kan men nog meer scholen met Leonardo-onderwijs verwachten, 
zo komt er wellicht ook Leonardo-onderwijs in de Reeshof en Hilvarenbeek. Het 
aantal kinderen dat naar Leonardo-onderwijs gaat, zal de komende jaren dan ook 
fors stijgen.  
In de Blaak is ook Leonardo-onderwijs per februari 2010, maar mijn kind is 
aangenomen in Udenhout, dit is niet onze keuze geweest. Zodoende is de 
Mussenacker te Udenhout de dichtstbijzijnde toegankelijke school voor mijn 
kinderen. Ik heb echter via mail en schriftelijk een negatief antwoord gekregen van 
de gemeente Goirle op mijn aanvraag voor een vergoeding van de kosten van het 
schoolvervoer. Het Leonardo-onderwijs is niet opgenomen in artikel 2 Wec, waardoor 
Leonardo-onderwijs volgens de gemeente moet worden aangemerkt als een 
reguliere basisschool. 
Hierdoor was ik zelfs genoodzaakt een tweede auto aan te schaffen en heb ik heel 
wat benzine- en autokosten gemaakt en nog te verwachten.
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Ik wil graag een vergoeding van de noodzakelijk te achten vervoerskosten naar de 
Leonardoschool als zijnde de dichtstbijzijnde toegankelijke basisschool of, speciale 
school voor basisonderwijs waarop mijn dochter is aangewezen. Daarom wil ik 
vragen of de gemeenteraad de regeling wil aanpassen.
Natuurlijk heb ik rapporten waaruit de hoogbegaafdheid van mijn kinderen blijkt. 
Ook heb ik papieren van de intake procedure van het Leonardo-onderwijs. Het niet 
welbevinden kan gezien worden in de scores van mijn oudste, maar ook bevestigd 
worden door zowel mijn kind als deskundigen. 
Ik wil u natuurlijk graag indien gewenst aanvullende informatie sturen en/of een 
nadere onderbouwing.
Ook staat de school de Mussenacker open voor bezoek en om inlichtingen te geven 
omtrent Leonardo-onderwijs, voor een afspraak kunt u het beste contact opnemen 
met de coördinator van het Leonardo-onderwijs van OBS de Blaak en OBS de 
Mussenacker, mevrouw Larissa Rand, larissa.rand@opmaat-scholen.nl , tel.nr. 013 
5113733.
Tevens wil ik u hierbij reeds uitnodigen voor Leonardo’s kind en gezinsbeurs, waarbij 
behalve kramen, muziek en vermaak ook presentaties zullen plaatsvinden omtrent 
(het onderkennen van) hoogbegaafdheid en (het belang van) Leonardo-onderwijs. 
De beurs wordt gehouden in de Sportarena te Oisterwijk op 29 mei a.s. van 12.30 tot 
18.00 uur om geld te genereren voor Stichting Leonardo Midden-Brabant en om 
informatie te verstrekken omtrent hoogbegaafdheid en Leonardo-onderwijs.
Met vriendelijke groet,

Dorien van der Steen
De Volmolen 51
5053 AB Goirle
013 5349980
doste@home.nl

(moeder van Lindy en Michelle Coehorst).

BIJLAGE II
Met betrekking tot artikel 15 zijn er twee zaken aangepast: In de titel van artikel 15 
zijn de woorden 'en bromfiets' weggevallen. Deze woorden kunnen zonder probleem 
worden toegevoegd, dit heeft verder geen consequenties, noch voor de burgers, 
noch voor het college. 
Het derde lid van artikel 15 is onbedoeld weggevallen. Dit is per abuis gebeurd in het 
raadsvoorstel (en de conceptverordening) zoals dit naar de raad is gestuurd. Het 
derde lid van artikel 15 wordt dus toegevoegd: ‘Voor de beoordeling of de leerling, al 
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dan niet onder begeleiding, gebruik kan maken van de fiets of bromfiets, kan het 
college zich laten adviseren door een medisch adviseur’.

BIJLAGE III

VOAB maakt zich zorgen, grote zorgen. Het water staat ons aan de lippen. De 2,5 
miljoen euro die voor ons huidig sportpark klaar zou liggen voor renovatie is naar 
onze mening verre van toereikend.
Onze jeugd is in de afgelopen 5 jaren met meer dan 100% gestegen, een meer dan 
verdubbeling dus. We hebben momenteel 47, ik herhaal 47, jeugdteams.
Inmiddels moeten twee voetbalvelden ook als trainingsveld gebruikt worden. Een 
extra belasting op toch al slechte velden. 
Dit om alle teams te kunnen laten trainen. Maar de velden zijn op. Meer dan 40% 
van de trainingen zijn de afgelopen jaren afgelast omdat de velden niet gebruikt 
konden worden. Hier is geen sprake meer van overmacht, waarop de gemeente zich 
beroept. Dit is een jaarlijks terugkerend probleem, een structureel probleem dus.
Alle sporten in Goirle kunnen gewoon in de winter doorgaan. Badminton, Squash, 
Handbal, Volleybal, Tafeltennis, Judo,Bilarten, Schaken Dammen etc. etc.
Maar: de grootste sport van Goirle, voetbal, ligt stil. Stil omdat er geen goede velden 
zijn. Geen mogelijkheden om te voetballen. Dit is een slechte zaak. Voetbal voorziet 
in een maatschappelijke behoefte. Bovendien betaalt onze jeugd geen contributie 
om thuis te zitten.
Daarom is kunstgras een must. Willen wij onze jeugd laten sporten, iets wat hoog in 
het vaandel staat van de overheid, of creëren we meer en meer hangjongeren, een 
doorn in het oog van de overheid?
VOAB heeft dringend, ik herhaal dringend, behoefte aan drie kunstgrasvelden.  Nu 
moeten we uitwijken naar zalen of clubs in Tilburg met wel kunstgras. Daarvoor 
worden we extra belast met, niet geraamde,  kosten. Mede omdat de veldhuur bij de 
gemeente Goirle gewoon doorgaat. 
Graag zouden we zien dat dit jaar reeds gestart wordt met de aanleg van 
kunstgrasvelden. Waarom is nog geen aanbesteding gedaan? Toen de raad besloot 
tot renovatie en al duidelijk was dat er kunstgras zou moeten komen, had die 
procedure reeds opgestart kunnen worden.  Nu lijkt een spoedprocedure nog de 
enige mogelijkheid tot opstarten in 2011.
Naast kunstgrasvelden is het ook bittere noodzaak om een goede 
kleedaccommodatie te krijgen. De huidige, en met name aan de Spoorbaan, zijn niet 
meer van deze tijd en bovendien onhygiënisch. Soms groeien er paddenstoelen op 
de muren en bijna jaarlijks wordt legionella geconstateerd. Een onverteerbare 
situatie.
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Geld zou het probleem zijn voor de gemeente. Maar dat mag niet zo zijn. Een 
sportpark is een bovenwijkse voorziening en er zou dus geld van het grondbedrijf 
voor mogen worden gebruikt. Daarnaast is het vreemd dat twee politieke partijen, 
het CDA en de VVD, die tijdens de verkiezingen riepen dat er niet verhuist mocht 
worden omdat er voldoende geld zou zijn voor een renovatie, nu niet thuis geven nu 
ze in de coalitie zitten. Waarom wordt wel jaarlijks geld bijgelegd bij het JVB en 
waarom zou er dan geen mogelijkheid gecreëerd worden bij de voetbalsport?
En waarom is er nooit gereserveerd voor een renovatie?
De sport , in deze de voetbalsport, mag niet de dupe worden van, ik zal het 
voorzichtig zeggen, een niet goede beleid van de gemeente in deze. 
Vanmorgen las ik in de krant: sportclubs in Rijen trots op hun nieuwe sportcomplex. 
Laat Goirle ook trots zijn op haar sportpark. En zoals ik in het begin al zei: het water 
staat ons aan de lippen.
Ik vraag U met klem: laat ons niet verzuipen.
Dank u wel voor de aandacht.
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